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1100301 高中職生 英翻中短文翻譯 題目  

 

We often hear that some computers are infected by virus. We must 

understand that whenever a computer is infected by a virus, there must exist 

an executable program which is hostile. If you accidentally run it, the 

program will be hilarious and have a good time in your computer. It may 

even destroy all of your files. This program is a virus. Once you run the 

program, your computer is infected by it. I encountered this kind of virus 

before. One by one, my files were damaged. The situation was so serious 

that my computer nearly could not function normally.  

 

infected by a virus 電腦中毒 

executable program  可以執行的程式 

hostile  惡意的 

hilarious 歡鬧的、滑稽的 

virus 病毒
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1100301 高中職生 英翻中短文翻譯 參考答案 

 

我們常常聽到電腦中毒，要知道電腦中毒，一定是因為有一個可

以執行的程式，而且這個程式是惡意的程式，你不小心執行了這個程

式，這個程式就會在你的電腦裡嬉鬧，並度過美好時間，他可能破壞

你所有的檔案，這個程式就是一種病毒，一旦你執行程式，你的電腦

就中毒了，我以前碰到過這種程病毒，將我的檔案陸陸續續的破壞，

幾乎嚴重到整個電腦無法正常運作。 

 


